
Fra: Kent Broe Goldschmidt <goldschmidt1964@gmail.com>  
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Til: Kulturministeren <min@kum.dk> 
Emne: Radiodrama 

 

Til folketingets Kulturudvalg og Folkertingets medieudvalg! 

 

Jeg tillader mig, at henvende mig til de to udvalg, deles fordi jeg ikke helt ved hvilket 
udvalg jeg skal henvende mig til, og deles fordi min sag vel på en eller anden måde vedr. 
begge udvalg. 

 

Jeg er synshandicappet/blind, og jeg savner drama i vores public serviceradioer. Der var 
noget vi førhen kunne høre på DR, men det forsvandt eller blev sparet væk. 

 

Jeg ved godt at radiodrama måske er et lille/smalt kulturområde, men vi var da mange 
med syns- og læse handicap der var glade for det og det er min fornemmelse at det er 
savnet. 

 

Danmark er et lille sprogområde, men vi burde ikke være for små til ikke at have plads til 
radiodrama, og med de muligheder der for, at lave flotte tekniske ting og med de nye 
formater der nu findes, kunne der, hvis der var vilje, godt blive økonomi og plads til, at 
genoptage ord-dramaet igen i en måske ny form. 

 

Jeg håber at de to udvalg vil se med venlighed på min henvendelse og tage en seriøs 
debat. 

 

Jeg vil lige gøre opmærksom på at BBC og de store tyske radiostationer stadigvæk 
producere radiodrama. 

 

Med venlig hilsen 

Kent Broe Goldschmidt 
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